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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
5. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v četrtek, 20.06.2019 ob 18.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 11  
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Miro BERKE, Oto FLISAR, 
Vinko GAJŠT, Rudolf HORVAT, Milan KAROLI, Petra KNAUS, Franc KOVAČ, Štefan KRANČIČ, Viktor OBAL, 
Franc PERTOCI in Marija PRELEC. Opravičeno odsotni so bili člani občinskega sveta Ivan HORVAT, Danijel 
KOVAČ in Gina KULIČ. Odsoten je bil član občinskega sveta Danijel KOLMAN. 
 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Milan BALAŽIC    - predsednik nadzornega odbora 
Damjan FICKO    - predsednik odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Lavra KOVAČ    - pravnica 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 5. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so soglasno (11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 5. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 5. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 4. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 4. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Predlog Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v Občini Tišina – I. obravnava 

6. Predlog Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne 

pogrebne dežurne službe v Občini Tišina – I. obravnava 

7. Predlog Sklepa o podelitvi občinskih priznanj Občine Tišina za leto 2018 
8. Predlog Sklepa o podelitvi športnih priznanj Občine Tišina za leto 2018 
9. Tekoča problematika 
10. Vprašanja in pobude 
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K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 3. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 50:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA Z 
DNE 16.04.2019 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA. 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 4. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG ODLOKA O SOFINANCIRANJU LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI TIŠINA – I. OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev je podala pravnica Lavra KOVAČ. 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v občini Tišina – I. obravnava 
in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Petra KNAUS, predsednica statutarno pravne komisije je povedala, da je komisija obravnavala predlog 
Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v občini Tišina – I. obravnava. Mnenja je, da je 
predlagani Odlok o sofinanciranju letnega programa športa v Občini Tišina, skladen z veljavno zakonodajo 
in kot tak primeren za obravnavo, z naslednjo dopolnitvijo: 

- določilu drugega člena predloga Odloka, ki opredeljuje javni interes v športu, naj se doda tretja 
alineja z naslednjo vsebino:  
»načrtuje, gradi in vzdržuje lokalno pomembne športne objekte in površine za šport v naravi«. 

 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so  soglasno 
(11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 51: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG ODLOKA O SOFINANCIRANJU LETNEGA PROGRAMA 
ŠPORTA V OBČINI TIŠINA V PRVI OBRAVNAVI IN GA POSREDUJE V 30. DNEVNO JAVNO OBRAVNAVO. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K TOČKI 6 
 
PREDLOG ODLOKA O NAČINU OPRAVLJANJA OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE 24-URNE 
POGREBNE DEŽURNE SLUŽBE V OBČINI TIŠINA – I. OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev je podala pravnica Lavra KOVAČ. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 
24-urne pogrebne dežurne službe v občini Tišina – I. obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Petra KNAUS, predsednica statutarno pravne komisije je povedala, da je komisija obravnavala predlog 
Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne pogrebne dežurne 
službe v občini Tišina – I. obravnava. Mnenja je, da je predlagani Odlok o načinu opravljanja obvezne 
občinske gospodarske javne službe 24-urne pogrebne dežurne službe v Občini Tišina, skladen z veljavno 
zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo, z naslednjo dopolnitvijo: 

- v preambulo predloga Odloka naj se doda manjkajoča pravna podlaga Odlok o pokopališkem redu 
v Občini Tišina (Uradni list RS, št. 32/18). 

 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Viktor OBAL in Vinko GAJŠT. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala župan in pravnica Lavra KOVAČ. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so  soglasno (11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 52: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG ODLOKA O NAČINU OPRAVLJANJA OBVEZNE 
OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE 24-URNE POGREBNE DEŽURNE SLUŽBE V OBČINI TIŠINA V PRVI 
OBRAVNAVI IN GA POSREDUJE V 30. DNEVNO JAVNO OBRAVNAVO. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG SKLEPA O PODELITVI OBČINSKIH PRIZNANJ OBČINE TIŠINA ZA LETO 2018 
 
Obrazložitev je podal g. Franc PERTOCI, predsednik Komisije za priznanja in nagrade. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 53:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE PODELIJO NASLEDNJA PRIZNANJA OBČINE 
TIŠINA ZA LETO 2018: 
- PRIZNANJE OBČINE TIŠINA SE PODELI GAŠPERJU GOMBOC IZ BOREJCEV, 
- ZAHVALNA LISTINA SE PODELI LIDIJI GRAH IZ PETANJCEV, 
- ZAHVALNA LISTINA SE PODELI DRUŠTVU PEVSKA SKUPINA PREKMURCI IZ TIŠINE. 
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Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG SKLEPA O PODELITVI ŠPORTNIH PRIZNANJ OBČINE TIŠINA ZA LETO 2018 
 
Obrazložitev je podal predsednik komisije g. Miro BERKE. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji sklep:  
 

S K L E P št. 54: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE PODELIJO NASLEDNJA ŠPORTNA PRIZNANJE 
OBČINE TIŠINA ZA LETO 2018:  
- NAJ ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA – 1. NAGRADA: KAJA KOLMAN IZ PETANJCEV, 
- NAJ ŠPORTNIK OBČINE TIŠINA – 1. NAGRADA: TJAN KAZAR S TIŠINE, 
- NAJ ŠPORTNA EKIPA OBČINE TIŠINA – 1. NAGRADA: STERLSKO DRUŠTVO »KOLOMAN FLISAR« 

TIŠINA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 9 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 

 Cesta Tišina – Tropovci: Dela na sami rekonstrukciji se nadaljujejo, zaključila pa so se arheološka 
izkopavanja, ki so namesto 2 tednov trajala 2 meseca. Pri sami izkopavanjih so našli zelo zanimive 
predmete, ki pričajo, da je življenje na teh prostorih potekalo tudi v času žarnih grobišč 1000 let pred 
našim štetjem. S Pokrajinskim muzejem smo že opravili tudi prvi sestanek. So pripravljeni za 
sodelovanje in pripravo razstave o najdbah. So pripravljeni sodelovati tudi pri nadaljnjih aktivnostih 
občine. Razmišlja se v smeri, da se te najdbe izkoristijo za promocijo občine – njene večje 
prepoznavnosti in turizma. Sam projekt rekonstrukcije ceste bi se naj zaključil do konca avgusta 2019.  

 Komunalna ureditev Murski Črnci - ulica do ČN - II. faza: V mesecu maju je bila podpisana gradbena 
pogodba z izvajalcem Legartis d.o.o., Trimlini 2i, 9220 Lendava za izvedbo projekta »KOMUNALNA 
UREDITEV MURSKI ČRNCI – ULICA DO ČN – II. FAZA« v vrednosti 181.108,48 € z DDV. V sklopu 
projekta, ki se bo izvajal v letih 2019/20 bo zgrajeno: cestišče z asfaltno prevleko, meteorna in fekalna 
kanalizacija, javna razsvetljava, TK kabelska kanalizacija ter oprema praznih gradbenih parcel z javno 
infrastrukturo. Dela se bodo pričela v začetku julija, rok za dokončanje del je jesen 2019.  

 Obisk ministra za šolstvo: Dne 28. maja je OŠ Tišina obiskal minister za šolstvo in šport g. Jernej  
Pikalo. Minister si je ogledal stanje v telovadnici pri OŠ Tišina. Prav tako smo mu predstavili načrte s 
pridobljenim gradbenim dovoljenjem za izgradnjo Večnamenske športne dvorane. Predstavili smo mu 
tudi finančno konstrukcijo. Po pogovoru je minister ocenil, da bo potrebno s strani ministrstva 
potrebno vložiti več naporov za pridobitev dodatnih sredstev za to vrstno infrastrukturo. Tako, da bi 
bilo za te namene namenjenih več sredstev v proračunu R Slovenije. Dodal pa je, da se na 
sofinanciranje lahko računa le s pripravljenimi projekti za izvedbo, kot je naš.  

 Javni razpisi za društva 
KULTURA: podpisane pogodbe z vsemi vlagatelji (7 vlagateljev) in izvršena nakazila I. del delovanja 
vsem 7 vlagateljem 
TURIZEM: podpisane pogodbe z vsemi vlagatelji (5 vlagateljev) in izvršena nakazila 4 vlagateljem, 1 
nakazilo jutri 
ŠPORT: podpisane pogodbe z 12 vlagatelji (skupaj 20 vlagateljev), tem vlagateljem so bila tudi 
nakazana sredstva za delovanje I. del; vsi vlagatelji so bili pozvani k podpisu pogodbe;  

http://www.tisina.si/index.php?option=com_content&view=article&id=2019:vinski-bratje-letos-uspeno-izvedli-e-tradicionalno-7-sreanje-ljudskih-pevcev-in-godcev-rpo-naon-lejpon-prekmurjel&catid=50:izpostavljeno&Itemid=201


 

 

Stran 5 od 6 

 

OSTALA DRUŠTVA: poteka priprava odločb  

 Svet regije in Kohezijska sredstva Obdobje 2014 – 2020: Občina Tišina na osnovi povabila R Slovenije 
sodeluje pri dveh razpisih iz Kohezijskih sredstev. Na področju PN 4.4 Spodbujanje multimodalne 
urbane mobilnostii, kjer smo prijavili Kolesarsko stezo Tišina – Vanča vas. Že v lanskem letu je bil 
potrjen naš projekt, kjer bi naj prejeli 80.519,30 €. Po odstopu ene izmed predlogov na tej prednostni 
nalogi so se sprostila sredstva, tako bo občina Tišina prejela, po sklepu sveta regije še 6.825,68 €. 
Občina Tišina je do sedaj še edina občina, ki je oddal vlogo za ta sredstva. Tu pa je potrebno povedati, 
da se zahteve s strani države nenehno kopičijo in se nam vsem nalagajo dodatne zahteve. Na 
Prednostni nalogi 6.1. Vlaganje v vodni sektor smo udeleženi v projektu Pomurski vodovod II. faza. 
Nekaj časa je bilo vprašanje deleža MOP-a, kjer pa so sedaj po zagotovilih vlade RS sredstva s strani 
MOP-a zagotovljena. Vloga bi se naj oddala do konca leta 2019.  

 
 
K TOČKI 10 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Ota FLISAR in sicer »Kakšna kvaliteta klora se uporablja za 
dezinfekcijo Vodovoda sistema B.« 
 
Oto FLISAR je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Franc KOVAČ je podal naslednji pobudi: 

 Pobuda, ki je bila podana s strani predsednice Lidije Grah KORK Tišina – Gederovci in sicer ugotavljajo, 
da jim občasno primanjkuje prostora, predvsem takrat, ko se dostavljajo paketi in vedno več ljudi se 
oglaša, ki so pomoči potrebni. Zato se obračajo na občino, če bi se našel kak začasen premostitveni 
prostor, kjer bi se lahko odložili ti paketi do pričetka razdelitve, kajti razdeliti jih ni možno takoj in se 
delijo kakšen dan pozneje. Predvsem je problem takrat, ko se križajo druge dejavnosti npr. vsak prvi 
četrtek v mesecu, ko pridejo iskat rabljena oblačila. V tem prostoru se nahaja tudi reklamni material, 
ki pa ni primerno, da ga ljudje vidijo. Prosijo na ugodno rešitev. 

 Pobuda, da se naj na pokopališču Petanjci zamenja kovinski zabojnik, ki je že zelo dotrajan, kajti smeti 
ob odvozu padajo skozi njega. 

 
ŽUPAN je glede pobude KORK Tišina – Gederovci povedal, da za to zadevo prvič slišimo in bi se lahko 
zaradi tega najprej pristopilo osebno do župana oziroma na občinsko upravo, tako da ne bi bilo potrebno 
čakati na občinsko sejo. Vedno se jim pomaga, ko se delijo paketi, saj se jim s strani občine paketi vedno 
pripeljejo, zato ne vidi težave, da bi se tudi o tej zadevi pogovorili. Kar se pa tiče za zamenjavo zabojnika 
na pokopališču Petanjci pa je povedal, da je bila letos planirana zamenjava zabojnika na pokopališču 
Tišina, v naslednjih štirih letih pa se bo šlo v postopno menjavo vseh zabojnikov po pokopališčih. 
 

*     *     *     *     * 
 
Milan KAROLI je podal pobudo, da naj Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu prouči zadevo pri 
osnovni šoli v Gederovcih v križišču. Pred časom se je menjal prometni režim in sicer se je spremenila 
prednostna cesta, vendar zadeva ni prinesla željenih rezultatov, promet je vedno bolj gost, kar je pa 
najhujše, da so hitrosti vedno večje in se ne upošteva prednostna cesta. Občani so zaradi tega zelo 
zaskrbljeni. Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu naj prouči kakšne so možnosti o omejitvi 
prometa na tem odseku ceste ter naj do pričetka naslednjega šolskega leta nekaj ukrene.  
 
ŽUPAN je povedal, da se bo pobuda pisno posredovala predsedniku Sveta za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu. 
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*     *     *     *     * 
 

Oto FLISAR je povedal, da je bila s strani vaščanov Sodišinec podana prošnja oziroma pobuda za postavitev 
smerokaza za pokopališče v Sodišincih. Pokopališče je kar precej odmaknjeno in domačini pravijo, da tisti 
kateri ne poznajo Sodišinec in so od drugje, po navadi zamudijo na pogreb, zato ker ne najdejo 
pokopališča.  
 
ŽUPAN je povedal, da se bo poskušala zadeva realizirati.  
 

*     *     *     *     * 
 
Marijo PRELEC je zanimalo na kateri podlagi se vrši izbor nadzornika za investicije. 
 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ je povedala, da gre za več vrst javnih naročil. Na portalu se objavljajo naročila, 
ki presegajo mejne vrednosti in jih določi država. Vse kar je do 20.000 € (storitve, blago) oz. do 40.000 € 
(gradnje) je zbiranje ponudb, ki se ne objavlja na portalu ampak ureja interni predpis občine in se javno ne 
objavlja. Tako je določeno z zakonom o javnih naročilih, zato tudi uradno o tem nikjer ni objavljeno, ker so 
to nizke vrednosti in ne presegajo vrednosti 20.000 €.  
 

*     *     *     *     * 
 
Štefan KRANČIČ je v imenu sovaščanov in podjetnika iz Borejec zastavil vprašanje in sicer kdaj bodo gotovi 
mostovi v Borejcih za dostop na njive, ker smo tik pred žetvijo.  
 
ŽUPAN je povedal, da se projekt agromelioracij izvaja, tako da so že prejšnji teden bili eni dostopi narejeni, 
nekateri se še zaključujejo in v roku 14 dni bo zadeva v celoti zaključena.  
 
 
 
 
5. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 18.50 uri. 
 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 
 
 
 
 

 


